
amb problemes ètnics que estaven sense 
solucionar. / no és que el socialisme hagi 
fracassat com a altemativa al capitalisme, 
sinó que una eina transformadora de la 
societat mal utilitzada o de manera inte-
ressada per buròcrates, enemics del be-
nestar social i del desenvolupament no ha 
pogut eclipsar l'economia de mercat im-
perialista. I una Europa al servei de les 
multinacionals de la banca mundial i su-
peditada a la política dels Estats Units i un 
tercer món on moren milions de persones, 
on el desequilibri entre el nord i el sud 
cada vegada és més gran, tenint una re-
percussió, més accentuada en els països 
pobres; en el nostre país això no és una 
excepció: l'atur, el treball submergit, el 
treball precari, la pobresa, la corrupció 
d'alguns polítics, la llei de vaga, la llei 
"Corcuera" i el retall de les prestacions 
d'atur \ l'esperança de canvi que en 1982 
va proposar el PSOE i que mai va haver tal 
canvi, i la necessitat d'una esquerra real 
com a alternativa, fa que hi hagi apatia 
generalitzada i els habitants de Sant Feliu 
de Guíxols no seran una excepció: apatia 
a la política nacional i local. 

E.R.C.- És evident que l'apatia o man-
ca d'interès vers les qüestions polítiques 
per gran part de la nostra població ve 
donada per la manera de fer política que 
tenen les altres agrupacions polítiques lo-
cals, que tan sols es mouen en períodes 
electorals. Esquerra Republicana de Ca-
talunya ha portat i porta en tot moment a 
terme diverses campanyes i accions que 
poden ser d'interès per a la població. 

La nostra Secció de joventut (JERC) 
ha experimentat, des del moment de la 
seva creació, el passat novembre, un gran 
augment de militants i simpatitzant, es-
sent en aquests moments la primera orga-
nització política juvenil local. Això demos-
tra que l'independentisme i el sentiment 
nacional creix en els substrats més joves 
de la nostra societat. 

Des d'aquesta Secció d'ERC, i en ge-
neral tot el Partit, no ens sentim culpables 
ni partíceps d'aquesta manca d'interès 
polític per part de la població. ERC ha 
esdevingut al llarg de la seva història molt 
més que un partit polític, un sentiment 
nacional. Sentiment que anem creant per 
tal que el nostre país pugui assolir la seva 
sobirania plena, un país normal i lliure. 

7. Quina imatge ofereix Sant Feliu (el 
conjunt de la ciutat) a la persona que ve de 
fora? 

P.S.C.- Molta gent que visita la ciutat 
en dóna una opinió clarament favorable. 
Sant Feliu té una bona imatge arreu, tant 
per la seva infrastructura com pels seus 
serveis. En qualsevol cas tenim una ciutat 
que els seus visitants la troben agradable 
i moderna. 

CiU.- Depèn de l'hora d'arribada: si és 
al matí, la imatge és dinàmica. Si és a la 

tarda, es torna desèrtica. Si és diumenge, 
cal que vigilin la grua que fa el seu "festival 
dominical". 

I.C.- S'ha de començar dient que Sant 
Feliu de Guíxols té unes potencialitats pai-
satgístiques i culturals, així com la possi-
bilitat d'oferir bons serveis i una gran di-
versitat d'activitats als visitants, per tant la 
primera imatge ha de ser positiva pel visi-
tant novell. Ara bé, aprofundint una mica 
més, es donarà compte de la constant 
degradació que pateix el paisatge per 
l'acció depredadora de les noves cons-
truccions, veurà una ciutat amb grans zo-
nes del casc urbà sense espais lliures, es 
podrà donar compte de la desigual distri-
bució dels serveis que ofereix 
l'Ajuntament... 

P.C.C.- Creiem que Sant Feliu s'ha con-
vertit en una ciutat dormitori amb molt 
poca indústria, amb treball submergit i 
precari, amb pocs llocs d'esbarjo per als 
joves, sense turisme, amb poca platja i 
mal comunicada, sobretot cap al sud. Per 
tant, pensem que la gent que ens visita la 
veu bé com a ciutat dormitori que no com 
a ciutat residència. Sant Feliu fa anys que 
va deixar de ser la capital de la Costa 
Brava. 

E.R.C.- Malauradament la imatge que 
la nostra ciutat dóna és, tan sols, una 
ciutat tranquil·la i reposada, en tots els 
seus aspectes: turístic, industrial, comer-
cial, lleure... En contra del que diu l'eslògan 
de l'Ajuntament Sant Feliu NO engresca. 
Trobar una solució a aquest problema no 
és fàcil, en som plenament conscients, i 
cal implicar a l'Ajuntament i tots els agents 
interessats en la recerca de les possibles 

solucions. 
Voldríeu afegir quelcom més? 
P.S.C.- Només afegir que en encara 

no un any s'està avançant en molts aspec-
tes del programa que ens proposàrem 
tirar endavant el 1991 i és en aquest camí 
que seguirem treballant per fer realitat el 
projecte socialista per a la ciutat. 

CiU.- Aquest primer any de nova legis-
latura i d'un nou equip de govern socialis-
ta, contihua en la mateixa línia negativa 
dels períodes anteriors i mala administra-
ció, apatia, pèrdua de llocs de treball, 
tancament de comerços i indústries, etc... 

I.C.- No, ja que potser algunes respos-
tes són massa extenses. El deixarem per 
una altra ocasió. 

P.C.C.- Un recordatori per als gover-
nants: la riera de Tueda ha de deixar de 
ser una riera de porqueria, d'aigües bru-
tes i de rates i s'ha de cobrir fins el mar 
evitant així possibles infeccions per la pi-
cadura de mosquits que es crien per la 
putrefacció de les aigües i el perill 
d'accidents. Dotem als veïns de les millors 
condicions de salut i medi ambient per-
què no és solament una qüestió d'estètica. 

Sobre l'escola de música: quan les 
entitats municipals creen serveis que pa-
guem tots els contribuents, no està de 
més una vigilància de com s'utilitzen els 
recursos econòmics i com és el funciona-
ment. L'escola de música no és un model 
de funcionament, dominant interesses 
particulars per damunt dels col·lectius i 
s'hauria de donar més atenció a criteris de 
mestres i pares. Que no tenint punts de 
vista convergents la idea és que funcioni 
millor si és possible. / ho és. 

El projecte de piscina coberta 
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